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P R O T O K Ó Ł  Nr XL/2022 

z XL sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 25 marca 2022 r. 

w Sali OSP w Kraszewicach  

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański o godz. 10:00 otworzył sesję  

 Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy 

obecności radnych oraz gości stanowią załączniki  

nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się następująco:  

 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XL sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX sesji Rady Gminy. 

5. Przedstawienie stanu bezpieczeństwa mieszkańców gminy  za rok 2021.  na  terenie 

Gminy   Kraszewice.  

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał. 

7. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2022 rok,       

2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2022-2031,  

3) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych      

           oraz Przeciwdziałania Narkomani dla gminy Kraszewice na 2022 rok,               

4) Niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2023 rok środków   

na fundusz sołecki,  

5) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kraszewice na lata 2022-2026,  

6) Przyjęcia  Gminnego Programu Osłonowego „ Korpus Wsparcia Seniorów „ na 

rok 2022 dla Gminy Kraszewice,  

7) Wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników  

i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

tego handlu.  

        9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje. 

11. Wolne wnioski i informacje . 

12. Zakończenie obrad. 

 

Do porządku obrad radni    nie mieli żadnych  uwag i zapytań: 

   

Punkt 3. Wybór   Sekretarza obrad sesji  
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Na Sekretarza Obrad XL Sesji Rady Gminy wybrany został radny Sylwester 

Gołdyn 

 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad  XXXIX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił sekretarza XXXIX sesji Marcina Cichosza  

o wypowiedź na temat protokołu  z XXXIX sesji. 

 

Sekretarz XXXIX sesji  stwierdził,  że protokół  jest godny  z przebiegiem sesji i 

zawnioskował o przyjęcie bez odczytania. 

 

Radny Jan Puchała  stwierdził że nie ma siły czytać protokołu i  powinien być 

czytelnie napisany, żeby wszyscy wiedzieli o co chodzi . 

 

Wniosek został przyjęty następującą 

proporcją głosów: jestem za 12, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 2. 
 
 Punkt 5. Przedstawienie stanu bezpieczeństwa mieszkańców gminy  za rok 2021.  

na  terenie Gminy   Kraszewice. 

 

Sprawozdanie przedstawił Pan Komendant Wiesław Kolasiński . 

 

Do sprawozdania Radni nie mieli więcej uwag i zapytań   

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu  

 

Punkt 6. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym                   

i realizacji   uchwał. 

 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie. 

Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i zapytania: 

Radny Jan Puchała zapytał:  

1. Zagęszczenie po wykopach na ul. Kaliskiej jest bardzo niechlujne   

i niedokładne. Dlaczego tak to było słabo wykonane a mimo tego gmina 

odebrała te prace ? 

2. Odtworzenie nawierzchni chodnikowej budzi moje duże zastrzeżenia, 

ponieważ zostało sporo materiału (podbudowa) a przecież linia była 

budowana tu metodą „przeciskową”, natomiast potem szukając przyłączy 

rozkopywano chodniki i pozostawiono dużo materiału z podbudowy a był 
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to materiał do zagęszczenia, który powinien być wbudowany. 

Podejrzewam, że w niedługim czasie ten chodnik będzie się zapadał  

i będzie następny problem. 

3. Co z pozostałymi (jeszcze nie wykonanymi) przyłączami wodnymi  

z nowej sieci na ul. Wieluńskiej (centrum) ?, Czy były naliczone jakieś kary 

umowne dla firmy AQUAPOZ za nieterminowe wykonanie zadania (około 

pół roku po terminie). Ja rozumiem, że wina rozkłada się trochę a może i 

więcej na gminę ale na firmę również. 

4. Wniosek na fotowoltaikę, bardzo dobrze ale  czy nie za późno, przecież od 1 

kwietnia zmieniają się zasady prosumenckie. 

5. Ulica Leśna – jak się przedstawiają kwestie własności gruntów, czy to nie 

będzie przeszkodą w pozyskaniu środków ? 

Radny Karol Golanowski zapytał czy dobrze zrozumiał , że do lipca  nie będziemy 

robić drogi na stadion . Moim zdaniem trzeba by było choć załatać dziury 

ponieważ mieszkańcy wciąż dopytują. 

 

Wójt Gminy odpowiedział : 

Pytanie 1: 

Przyjmuję uwagę – stąd też moje zastrzeżenie do odbioru . Zagęszczenie  po tych 

wykopach było zastrzeżeniem . Firma Aquapoz  zdeklarowała ,że zrobi to razem z 

firmą od drogi. Dałem im na to czas do końca marca . Nie doszło do tego 

porozumienia między firmą PBD a Aquapoz  ale my  tematu nie odpuszczamy.   

Zgadzam się z tym, że dużo  ziemi pozostało ale myślę, że jest to związane  z tym, 

że nie było zagęszczane od spodu, ale  Aquapoz  za to odpowiada i musi pilnie się 

dogadać z firmą PBD lub sami muszą to zrobić albo będziemy wzywać do 

ostatecznego odbioru pod groźbą wykorzystania  zabezpieczenia. Ziemia była 

wywożona ale też była wymieniania.  

Pytanie 2: 

Na ul. Wieluńskiej były prace wykonane w okresie zimowym i grunt był mokry. 

Nie zagęściłby się i dlatego firma wymieniała ziemię .  W niektórych miejscach 

można zauważyć że ziemia była wywożona ale za to  inna miała być dostarczona. 

Czas pokaże jak te chodniki zostały odnowione.  

Pytanie 3 : 

 Jeśli chodzi o pozostałe przyłącza na ul Wieluńskiej. Wszystko jest zawarte w 

nowym projekcie. Zleciłem zrobienie nowego projektu .Dotyczy to przyłączy 

posesji po drugiej stronie i kilka posesji które nie zostały podłączone. Jeśli chodzi 
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o nieterminowe wykonanie zadania przez firmę AQUAPOZ. Niestety sytuacja 

prawna nie pozwala nam wnoszenia roszczeń z tego tytułu. 

Po pierwsze ustawa Covidowa . Drugą rzeczą to jest projekt jaki im przekazaliśmy 

bo sami nie byliśmy do końca w stanie wskazać właściwego miejsca przyłącza. 

Często tak było że właściciel wskazał błędne miejsca przyłącza.  

Pytanie 4: 

Wniosek o fotowoltaikę czy nie jest złożony za późno… Mam nadzieję że nie . 

Instalacja na budynkach użyteczności publicznej myślę , że pozwoli nam na 

bieżąco tą energię wykorzystywać  

Pytanie 5:  

Jeśli chodzi o ul. Leśną poczekamy na uzyskanie dofinansowania. Po drugie 

podejście moje będzie analogicznie takie samo jak na ul. Młyńskiej . Jeśli będzie 

zgoda właścicieli gruntów  na  częściowe wejście w pas drogowy to będzie 

realizacja.  

 

Jeśli chodzi o drogę na stadion. Drogę planujemy. Pozyskaliśmy dofinansowanie 

na budowę drogi. Chcemy ją wykonać a na bieżąco wykonać załatanie dziur. 

Firma Aqua post powinna naprawić kostkę w wjeździe . 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

  

W dn. 8 marca wraz z Panem Wójtem za pomocą Internetu złożyliśmy życzenia 

wszystkim Paniom z naszej gminy 

W dn. 19 marca odbył się charytatywny turniej piłki siatkowej z którego dochód 

przeznaczono na pomoc dla uchodźców z Ukrainy. Drużyna samorządowców była 

jedną z sześciu zespołów biorących udział w turnieju. Bardzo dziękuję tym, którzy 

znaleźli czas na to by nieść pomoc jednocześnie dobrze się bawiąc.   

Odbyły się obrady następujących komisji: 

14 marca spotkała się  Komisja Statutowa, 

18 marca obradowały komisje Budżetu i Rolnictwa 

22 marca miała posiedzenie komisja Oświaty. 

Obradowała też Komisja Rewizyjna 

Proszę przewodniczących obrad o kilka słów na ten temat posiedzeń komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła sprawozdanie dot. Dotacji do 

GSW , 

4 marca bieżącego roku zajmowała się kontrolą dotacji Gminnej Spółki Wodnej za 

rok 2019/2020r.  W roku 2019 nie było jeszcze dotacji z tego względu, gdyż 

Uchwała nr XIV/98/2019 Rady Gminy Kraszewice w tej sprawie  została podjęta 

uchwała  29 listopada 2019 roku  w sprawie w sprawie przyjęcia zasad udzielania 

spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Kraszewice, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania . W roku 2019 

nie było dotacji, co nie zmienia faktu, że GSW z budżetu gminy miała zapłacone 2 

faktury na kwotę 14956,80 zł. Faktury te dotyczyły odmulania, konserwacji rowów 

na terenie Jelenii. Również zakupu kręgów i pokryw ilości: Kręgów 15 sztuk i 

pokryw 8. Odmulanie jest to kwota 7515,30zł i na  zakup kręgów i pokryw w 

kwocie 7441,50zł   Oczywiście, jak wynika z uchwały Rady Gminy paragraf 2 

Spółka Wodna otrzymuje dotacje wysokości 90% kosztów wykonania zadania. Nie 

więcej jednak niż 20 000 zł. Jeśli chodzi o  2020 rok już była udzielona dotacja. 

Umowa między Gminą Spółką Wodną a Panem Wójtem była podpisana w dniu 15 

maja 2020 roku. Na kwotę 10 000 zł. Oczywiście dotacja ta została rozliczona 

konkretnie 15 marca 2021 roku. Są tutaj w rozliczeniu faktury za wykonanie 

odmulania, czyszczenie urządzeń melioracyjnych, montażu rur. Jednak radna 

chciała się skupić na fakturze, która budzi kontrowersje z dnia 31 grudnia 2020 

roku. Na kwotę 8750 zł. bez grosza  Faktura ta była taką niewyjaśnioną sytuacją. 

Na posiedzenie Komisji Rewizyjnej  zostały zaproszone osoby takie jak obecny 

przewodniczący Gminnej Spółki Wodnej, Pan Kędzierski, sekcyjny z Jaźwin Pan 

Zenon. Jednak osoby odmówiły  przybycia. Jednak nie zmienia to faktu, że 

posiedzenie komisji odbyło się. Radna widziała się i rozmawiała z Panem 

przewodniczącym GSW Markiem Golanowskim, który udostępnił  faktury. 

Poinformował radną, że faktycznie miało miejsce zdarzenie, że w Stobnie zostały 

zakupione rury w ilości 7,5 sztuki za kwotę 7850 zł. Jednak faktura ta nie została 

zapłacona. Nie wiadomo czy nie w terminie, ale nie została zapłacona i  właściciel 

przyjechał i rury zabrał. Nie zmienia to faktu, że 7,5 rury zostały składowane u 

Pana Kędzierskiego. W Jaźwinach. Na chwilę obecną zostało 2,5 sztuki. 2 rury 

zostały założone w Jaźwinach i 3 rury zostały założone w Jeleniach. Pytanie, 

dlaczego te rury  zostały składowane akurat na posesji pana Kędzierskiego?  Radna 

otrzymała odpowiedź:  dlatego, że Pan Kędzierski zakładając z rury na mostkach 

po prostu  z nimi jeździł do byłego Pana przewodniczącego. 

https://kraszewice.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2020_04/BIPOLD004621/4621.pdf
https://kraszewice.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2020_04/BIPOLD004621/4621.pdf
https://kraszewice.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2020_04/BIPOLD004621/4621.pdf
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 Radny Jan Puchała stwierdził, że  z jego wiadomości i informacji od Pana Wójta 

było powiedziane że do tej faktury było dołączone oświadczenie byłego 

przewodniczącego GSW,  na której widniało, że faktura została zapłacona. 

Radna Małgorzata Broniecka poinformowała że posiada to oświadczenie z dnia 14 

stycznia 2021 roku. Z pieczątką GSW. Radna Przeczytała oświadczenie. 

Radny Jan Puchała stwierdził, że Wójtowi nie pozostaje nic innego, jak złożenie 

doniesienia do prokuratury o możliwości popełnienia przestępstwa .Z tego 

względu, że były przewodniczący Gminnej Spółki Wodnej poświadczył nieprawdę. 

Bo skoro Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że faktura nie 

została zapłacona. to jest stwierdzenie właściciela sklepu ze Stobna. I mamy 

poświadczenie byłego przewodniczącego Gminnej Spółki Wodnej, że faktura 

została zapłacona. To coś tu nie gra. Radny wie z  innego źródła, że faktura nie 

została zapłacona a  pieniądze zostały rozliczone. Jest to wyprowadzenie ponad 

8000 zł z budżetu gminy na zakup materiału, który nie został dokonany Ponieważ 

facet przyjechał i rury zabrał. 

Radna Małgorzata Broniecka poinformowała, że taką informację otrzymała od 

przewodniczącego Gminnej Spółki Wodnej który dowiedział się tego od 

właściciela sklepu w Stobnie. Radna przekazała takie informacje radnym, które 

wyniknęły z kontroli Komisji Rewizyjnej. 

Radny Jan Puchała zapytał czy sporządzi Pani taki protokół z kontroli Spółki  

przez Komisję  Rewizyjną. 

Rozumiem, że to, co pani dziś powiedziała, będzie w protokole z Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radna Małgorzata Broniecka potwierdziła. 

Radny Jan Puchała Poprosił o odpis tego protokołu z tej kontroli. 

Radna Małgorzata Broniecka  powiedziała że na tą chwilę nie ma protokołu ale jak 

tylko będzie zrobiony będzie dostępny. Poinformowała również, że komisja 

zawnioskowała o zachęcenie  Gminnej Spółki Wodnej ponieważ ten rok 2021 był 

trudnym rokiem  i złożyła wniosek do Wójta o udzielenie dotacji w roku 2022. 

Również sugestią Komisji Rewizyjnej było, aby Gminna Spółka Wodna każdego 

roku przygotowywała plan pracy w dziale melioracyjnym  na następny rok. 

Konkretne prace sołectwa, montaż urządzeń melioracyjnych, jak również aby 
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rozwiązać problem rowów i urządzeń melioracyjnych. Aby zostało przygotowane i 

dopracowane mapy bieżących cieków i urządzeń melioracyjnych Oczywiście, żeby 

były dokładnie opisane faktury. Aby były sprawozdania zawierające informacje 

gdzie dokładnie zostały wykonane prace  i montaż urządzeń melioracyjnych. 

Kolejna kontrola  dotyczyła zaległości mieszkańców w stosunku do Gminy 

Odbyła się  10 marca 2022 

Podatek rolny, lesny od nieruchomości  od osób fizyczny.  

Zaległość mieszkańców   wynosi 66190,95 zł. 

Podatek rolny osoby prawne  

Zaległość mieszkańców wynosi 7 365,05zł 

Razem zaległość wynosi        73 556,49zł 

 

Podatek od śr transportowych  

osoby fizyczne   111.904,35zł 

osoby prawne               28,84zł 

Razem zaległości           111 933,19zł 

W tytułu powyższych zaległości zostało wysłanych 246 upomnień 

Oraz 18 tytułów wykonawczych. Jeśli chodzi o podatki. 

Zaległości w wodzie i ściekach 

Woda - 29. 261,35zł ods.  12757,14 

Ścieki – 8773,68zł ods.  1837,50 

Razem 52629,67zł 

Wysłane zostały oczywiście upomnienia  i wezwania 184 sztuki 

Czynsze i dzierżawy gruntów rolnych 
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Na dzień 31 12.2021 przedmiotem najmu  17 Lokalów socjalnych, 2 kontenery 

Socjalne i 7 lokali użytkowych 

 Dzierżawa Gruntów Rolnych    

Łączna powierzchnia gruntów wynosi. 7,85 Ha. Podpisanych jest 5 umów 

dzierżawy gruntów rolnych 

Zaległości z powyższych tytułów wynoszą: 26.828,27zł 

Wystawiono łącznie 23 wezwania do zapłaty z czego 22 dot. zaległości w  

czynszach, 1 z tyt. dzierżawy  

Gospodarka odpadami 

Mamy zaległości przeterminowane. To jest rok 2013 do 2016 W kwocie 3687,20zł 

Zaległości ściągane są od 2017 roku. Do 2020 te zaległości wynoszą 37.368,83zł 

Jeśli chodzi o rok 2021, który był przedmiotem kontroli Komisji rewizyjnej 

zaległości. Z tego tytułu wynoszą 7803,24 + 37,368,83zł = 115.372,07zł 

Została nienaliczona kwota 609zł została zwrócona osobie która dokonała nadpłaty 

W sumie zaległości z wszystkich tytułów w gospodarce odpadami  wynoszą 

119.059,27zł 

W powyższych tytułach wysłano 506 upomnień 

Zaległości z wszystkich powyższych tytułów z 2021roku wynoszą 380319,69zł  

Pod koniec roku 2020 wynosiły 376386,23 zł 

Jest wzrost o ok 3000 tys.  

Komisja Rewizyjna stwierdza , że w 2021 r. Gmina podjęła wszelkie kroki i 

działania w celu ściągnięcia zaległości, co w dalszym nie przynosi oczekiwanych 

rezultatów. Komisja wnioskuje również o rekontrolę pomiaru powierzchni 

przeznaczonych pod działalność gospodarczą 

Do sprawozdania radni nie mieli żadnych uwag i zapytań   

Sprawozdanie z Komisji Statutowej przedstawiła Radna Stanisława Zdych 

Przewodnicząca wyjaśniła że komisja obradowała nad zmianami Statutu  
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Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i zapytania .  

Radny Jan Puchała zapytał , czy to już jest ostateczny statut i czy dostaniemy do 

wglądu aby nanieść ewentualne poprawki  

 Kto był „ojcem chrzestnym” wywołania tej uchwały i powołania tej komisji 

doraźnej ponieważ do tej pory nie mogę się dowiedzieć (a w uzasadnieniu może 

byłoby coś na ten temat i można by było wskazać autora tego projektu). 

 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowej poinformowała że jak będzie zatwierdzone 

przez Radcę to wszyscy otrzymacie Państwo na maila.  

Na kolejnej komisji chcemy zaprosić radcę i z nim rozwiać wszelkie wątpliwości  

A jeśli chodzi o  te zmiany radna   nie umiała wyjaśnić, kto był inicjatorem zmian. 

Radny Jan Puchała zapytał dlaczego nie ma Radcy Prawnego przecież jest umowa 

i Radca powinien być na każdej komisji , bo jeśli będzie coś źle Wojewoda nam 

uchyli  

Radna Stanisława Zdych wyjaśniła że każda poprawkę konsultujemy z Radczynią 

mailowo 

Radny Jan Puchała zwrócił się do Wójta że skoro jest umowa z kancelarią za 

minimum 4000 zł to powinien być na każdej sesji. Jeśli nie chce to proszę zmienić 

kancelarię albo obciąć mu 50% 

 

Sprawozdanie z Komisji Budżetowej przedstawił przewodniczący Sylwester 

Gołdyn  

W dniu 19 marca w UG odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu Gminy Kraszewice w której oprócz radnych uczestniczyli P Wójt i P 

Skarbnik . Z naszego planu pracy komisja zajęła się następującymi tematami  

- Informacja dotycząca zaciągniętych kredytów przez Gminę Kraszewice  

- Fundusz sołecki  

Wszystkie uchwały na dzisiejszą sesję zostały pozytywnie zaopiniowane 

pozytywnie  

 

Sprawozdanie z Komisji Rolnictwa przedstawiła przewodnicząca Jolanta Łuszczek  

Posiedzenie Komisji odbyło się 18 marca. Przedmiotem obrad była  

• Współpraca z Gminna Spółka Wodną.  

• Ustalenie miejsca prowadzenia handlu przez rolników   

• Zaopiniowanie utworzenia Funduszu Sołeckiego na 2023 r 

Gościem na naszej Komisji był Przewodniczący GSW. Powiedział, że zaczyna 

swoje zarządzanie z kwotą 245 zł na koncie i zadłużenia nie ma. Chce zacząć prace 

i odzyskać zaufanie rolników i jest w trakcie zbierania składek. Jeśli chodzi o 

ustalenie miejsca prowadzenia handlu przez rolników  ustaliliśmy aby to było 

miejsce na parkingu ul szkolnej od strony ul. Wieluńskiej .  
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Sprawozdanie z Komisji Oświaty przedstawił przewodniczący Jacek Wabnik  

Komisja odbyła się w dniu 22 marca 2022r. Głównym tematem było sprawozdanie 

z bezpieczeństwa na terenie Gminy Kraszewice. To sprawozdanie przedstawił 

dzielnicowy Maciej Mydlak . Na temat tego sprawozdania prowadziliśmy obszerną 

dyskusję. Dzielnicowy wiele spraw nam wyjaśnił. Radny uważa za nasza policja 

nas pilnuje. Następnie Pan Sekretarz i Wójt przedstawił nam jak wygląda sprawa 

uczniów Ukraińskich w szkołach. 

 

 

 

8. Podjęcie  uchwał w sprawie: 

 

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2022 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Gminy  

Następnie Wójt Gminy złożył wniosek: 

 Przeniesienie kwoty 15 000,00 zł z działu 754 rozdział 75412 paragraf 6230 do 

działu 600 rozdział 60016 na zadanie: Budowa drogi gminnej Jelenie-Wigwam”.  

 

Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 13, jestem 

przeciw 1, wstrzymuję się 0.   

 

Radny Jan Puchała zapytał skąd weźmiemy na OSP w Głuszynie. Skoro teraz 

zabieramy to później trzeba będzie oddać 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w przyszłym miesiącu chcemy przyjąć środki 

niewykorzystane i wtedy chcemy przywrócić tą kwotę  

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano więcej  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XL/265/2022  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2022 rok 

 (za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów)  

uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu  

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2022- 

2031 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik  
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W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXXIX/266/2022  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2021 rok 

 (za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów), 

uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu  

 

 
3) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych       

oraz Przeciwdziałania Narkomani dla gminy Kraszewice na 2022 rok 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy  

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano żadnych  uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XL/267/2022  

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych       oraz Przeciwdziałania Narkomani dla gminy Kraszewice na 2022 

rok 

 

 (za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu  

 

4) Niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2023 rok środków   

na fundusz sołecki 
 Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy   

Do projektu radni mieli następujące uwagi i zapytania 

Sołtys Jan Kędzia zapytał: 

Panie Wójcie był Pan z Sołtysami Gminy Kraszewice na pielgrzymce w 

Sanktuarium Św. Józefa w Kaliszu. Byliśmy po Mszy Św. na spotkaniu w 

Stawiszynie z Marszałkiem Grabowski . Pan Marszałek dużo mówił i przekonywał 

o potrzebie tworzenia Funduszu Sołeckiego w tych samorządach, gdzie do tej pory 

nie został utworzony. Smutne jest to ,że przygotowany projekt uchwały o 

niewyrażenie zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Kraszewice na 2023 

środków na fundusz sołecki . Zatem jest wszystko jasne . W naszej Gminie 

fundusz sołecki jest zbyteczny. Co wynika z przygotowanej uchwały . Przypomnę, 

że w 2012 roku została złożona petycja pod którą podpisali się wszyscy sołtysi 
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Gminy Kraszewice o utworzeniu funduszu sołeckiego . jest rok 2022 w dalszym 

ciągu Władzy Kraszewic nie da się przekonać o potrzebie utworzenia Funduszu 

Sołeckiego w naszej Gminie . Dlaczego ? 

 

Radny Jan Puchała zapytał jeśli chodzi o opinie czy Państwo pytali tylko sołtysów  

Czy odpowiedzi sołtysów były poparte opinią rady sołeckiej. Wydaje mi się, że to 

powinna być opinia rady sołeckiej 

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano więcej uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 13 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XL/268/2022  

w sprawie Niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2023 

rok środków   na fundusz sołecki 

 (za – 11 głosów, przeciw – 1 głosów, wstrzymało się – 1 głosów)wyszedł radny 

Daniel Pyrgiel 

uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

 

5)Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kraszewice na lata 2022-2026 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Kierownik Gops  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 13 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XL/269/2022  

w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kraszewice na lata 2022-2026 

(za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu  

 

 

 

6) Przyjęcia  Gminnego Programu Osłonowego „ Korpus Wsparcia Seniorów 

„ na rok 2022 dla Gminy Kraszewice  

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Kierownik Gops  
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W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 13 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XL/270/2022  

w sprawie Przyjęcia  Gminnego Programu Osłonowego „ Korpus Wsparcia 

Seniorów „ na rok 2022 dla Gminy Kraszewice  

 (za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu  

 

 
7) Wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia tego handlu 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy   

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 13 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XL/271/2022  

w sprawie Wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia tego handlu 

 

 (za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu  

 

 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie wnieśli żadnych interpelacji  

 

10. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Nie było odpowiedzi na interpelacje 

 

11. Wolne głosy i wnioski 

 

12. Zakończenie obrad  
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, Skarbnikowi 

Gminy, sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział w obradach – zamykając  

tym samym o godz. 13 16  XL sesję Rady Gminy Kraszewice.  
    

   Protokołowała:                                                                                   Sekretarz Obrad   

Lidia Plewa                                                                                              Sylwester Gołdyn   

 
            
 


